
Årsmelding 2023 
Styret: Marte Tiller, Marit Husby, Jørgen Olsen, Ane8e Klev, Tor Arve Furan og Magne Chris?ansen 

Sesongen 2023 er vel over og vi i fotballavdelingen kan se ?lbake på et flo8 fotballår. Vi har ha8 
nesten 200 ak?ve spillere fra knø8 ?l damelag og s?lt lag i nesten alle årsklasser. De yngste har som 
vanlig delta8 på knø8eturnering i området mellom Frosta og Levanger. På disse spilles det 3’er og 5’er 
fotball med fokus på fotballglede. Fra 8 år så er det seriespill som gjelder, det spilles 5’er, 7’er, 9’er og 
11’er. Her spiller de yngste i nærområdet, men jo eldre man blir jo større del av fylket brukes. Det ble 
turer fra Kolvereid i nord ?l Rindal i sør.  
 
På Xorårets trener/lagkontaktmøte ble det bestemt felles cup for alle lag fra 10 år og eldre. 10 og 11 
åringene reiste på Røros for å delta på Bergstadcup, mens fra 12 år så er det tur ?l Østersund og 
Storsjøcup som er målet.  
De8e ble to flo8e opplevelser for de som var med dit. På Røros fikk vi en helg med knallvær og 
sommertemperaturer noe som ikke all?d er ?lfellet i juni. Alle lag fikk spille flust med kamper og det 
ble både seire og tap. Cupen var veldig bra gjennomført, skryt ?l arrangørene der. I ?llegg ?l spillere 
så hadde vi med 2 dommere ?l denne cupen.  
Storsjøcup startet med felles busstransport fra Frosta og Åsen, de8e var en stor suksess for 
ungdommene. Også i Østersund fikk alle lag masse kamper og det var jevnt over mye gode resultater. 
Det ble også med pokaler hjem, G14 vant B-slu8spillet, men aller best gjorde J17 det da de i sin siste 
kamp sammen vant A-slu8spillet og tok med den store pokalen hjem. De8e har ingen lag fra hverken 
Aasguten eller Neset gjort før. 
 
Samarbeidet med Neset har fungert meget bra og vi ser vik?gheten av de8e samarbeidet for 
ungdomsfotballen. Den største fordelen er at vi kan ?lby lag på de aller fleste nivå, noe vi ikke ville 
ha8 sjans ?l uten samarbeid. De8e vil fortse8e også i 2024 sesongen. 
 
Vi har fortsa8 2 anlegg og spesielt Aasen-sparebank Arena har vært flidg brukt. Denne har vært 
dyprenset og ?lstanden er fortsa8 OK. Det vi derimot ser nå er at gresset begynner å legge seg, så det 
vil i løpet av få år bli behov for by8e av dekket. Stallmyra har vært li8 lite brukt og de8e ønsker vi å 
endre. Styret har vedta8 å gå ?l innkjøp av ny robotklipper så da skal ikke gresslengden være et 
problem i sesongen 2024.  
 
Økonomien er veldig god som dere kan se ut av regnskapet. Det er en veldig behagelig situasjon for 
klubben og være i. Vi kan kjøpe inn utstyr ?l alle lag og vi kan ha lave treningsavgieer. I ?llegg er det 
en trygghet å ha god økonomi når vi vet at bla kunstgresset må by8es ila noen år. 
 
Da gjenstår det å takke alle som har vært med og bidra8 for fotballavdelingen det siste året, alle 
trenere, lagkontakter, sjåfører, heiagjenger, dommere og ikke minst spillere. En stor takk også ?l Kirs? 
Julseth, baneansvarlig og Frøydis Husby, dommeransvarlig, dere har gjort en kjempejobb. 
Vil også takke alle våre sponsorer og bidragsytere, det ville vært mye vanskeligere å gi et så bra ?lbud 
uten deres hjelp. 
 
Jeg vil takke styret for den jobben som er gjort gjennom 2023 sesongen, det er enkelt å være leder 
med en så bra gjeng rundt seg. For min egen del så vil jeg takke for 3,5 år som leder i fotballen, det 
har vært en ære.  
 
Tusen takk 
 

 


